

## 致 有食物过敏症状的客人

若您对特定 7 项过敏原食材（虾、蟹、鸡蛋、牛奶、小麦、荞麦、花生）过敏的话，烦请告知服务人员。

为了保障来店客人的安心、安全，我们可能无法提供食物或饮料给对上述以外食材过敏的客人，还望您见谅。

除此之外，由于全部的食材均是在同一厨房进行调理，所以客人的料理里可能会混入微量的过敏原。

在您点餐时，请先确认过上述事项，再决定最后是否在这里用餐。

## For customers with food allergies:

Please let our staff know if you are allergic to any of the seven specified allergenic ingredients (prawns, crab, wheat, buckwheat, eggs, milk, peanuts).

Please kindly be aware that if you are allergic to ingredients other than the seven specified allergenic ingredients, in the interests of your safety, we may be unable to serve you with food or beverages.

All items on the menu are cooked in the same kitchen facility, so there is a small possibility of cross-contamination of allergens.

When placing your order, we ask that you make the final decision after having taken into consideration all of the above.